

Date: 12 Augusts 2026

Appointment of United Securities as Liquidity Provider

Oman India Fertiliser Company S.A.O.G ("OMIFCO") has entered into an agreement to appoint United Securities L.L.C as the Liquidity Provider for OMIFCO's shares listed at Muscat Stock Exchange ("MSX") in accordance with MSX resolution no.73/2023 for issuing Market Making Regulations.

The agreement will be valid from 6 August 2026 to 5 August 2027. United Securities will begin trading on 18 Augustus 2026 independently, within the specific controls and standards according to requirements of framework issued by MSX in this regard.

This appointment is to support and strengthen the MSX strategy to deepen capital markets and secure long-term growth under Oman's Vision 2040.

Yours Sincerely,


Abdullah Al Hashami
Chief Financial Officer

التاريخ: 12 أغسطس 2026م

تعيين شركة المتحدة للأوراق المالية كمزود سيولة

وقعت الشركة العمانية الهندية للسماذ ش.م.ع (أوميفكو) إتفاقية لتعيين شركة " المتحدة للأوراق المالية ذ.م.م " كمزود للسيولة لأسهم الشركة المدرجة في بورصة مسقط، وذلك تماشياً مع قرار بورصة مسقط رقم 2023/73 بشأن إصدار لوائح صانع السوق.

تسري هذه الإتفاقية إعتباراً من تاريخ 6 أغسطس 2026 إلى تاريخ 5 أغسطس 2027. وستبشر "المتحدة للأوراق المالية" عمليات التداول بأسهم الشركة إعتباراً من تاريخ 18 أغسطس 2026 بشكل مستقل، مع الالتزام بالضوابط والمعايير المحددة وفقاً لمتطلبات الإطار التنظيمي الصادر عن بورصة مسقط في هذا الشأن.

ويأتي هذا التعيين دعماً وتعزيزاً لإستراتيجية بورصة مسقط الرامية إلى تعميق أسواق المال، وتحقيق النمو المستدام في ظل " رؤية عُمان 2040".

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،